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Izglītības un sporta komitejas  sēdes protokols 
Dienvidkurzemes novads, Tadaiķu pag., Lieģi, Parka iela 2 

 
 
27.05.2024.              Nr. 6 
 
 
Sēde sasaukta 2024. gada 27. maijā plkst. 15:00 
Sēde sākta 2024. gada 27. maijā plkst. 15:00 
Sēde slēgta plkst. 17:32 
 
Sēdē piedalās 5 komitejas locekļi: 
Klātienē: Andrejs Radzevičs, Andris Jankovskis, Aivars Priedols, Laila Roga, Linards 
Tiļugs 
 
Sēdē piedalās: 
Klātienē: Gints Brumbergs, Evija Farbotko, Madara Jansone, Kristers Andersons, Linda 
Gūža, Līga Lasmane, Eva Mahta, Andris Razma. 
Attālināti: Ģirts Osis, Kristīne Kopštāle, Aigars Evardsons, Līga Svara, Madara Lagzdiņa, 
Patricija Andersone, Uldis Vārna, Raivis Kalējs, Diāna Grudule. 
 
Sēdi vada Andrejs Radzevičs 
 
Sēdi protokolē Agnese Retere 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā. Audioieraksts publiski pieejams pašvaldības mājas 
lapā: www.dkn.lv  
 
Sēdes darba kārtība: 
 

1. Par Evas Balodes iecelšanu par Dienvidkurzemes 2.vidusskolas direktori 

2. Par vidusskolu tīkla sakārtošanu 

3. Par Madaras Jansones iecelšanu par Priekules vidusskolas direktori 

4. Informatīvs jautājums par apbalvojuma piešķiršanu izglītojamajiem par iegūtu 
godalgotu 1.,2.,3. vietu valsts mēroga sporta sacensībās (Pašvaldības Nolikuma 

http://www.dkn.lv/


“Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības izglītības iestāžu talantīgo izglītojamo 
finansiālo atbalstu” 6.6. punkts). 

 

 
 

1.§ 
Par Evas Balodes iecelšanu par Dienvidkurzemes 2.vidusskolas direktori 

 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks, tehnisku iemeslu dēļ, nav pieejams. 

Ginta Kampare 
 

Ziņo par lēmumprojektu “Par Evas Balodes iecelšanu par 
Dienvidkurzemes 2.vidusskolas direktori“. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
5 (Andris Jankovskis, Aivars Priedols, Andrejs Radzevičs, 
Laila Roga, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Virzīt tālāk lēmumprojektu ““Par Evas Balodes iecelšanu par 
Dienvidkurzemes 2.vidusskolas direktori“ uz domes sēdi.  

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks, tehnisku iemeslu dēļ, nav pieejams. 
 

 
 

2.§ 
Par vidusskolu tīkla sakārtošanu 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 00m 01s 

Ginta Kampare 
[no 00h 00m 31s līdz 00h 10m 01s] 

Ziņo par lēmumprojektu “Par vidusskolas tīkla 
sakārtošanu” un lietas būtību. 

Linda Gūža 
Līga Lasmane 
Andrejs Radzevičs 
[no 00h 10m 30s līdz 00h 17m 55s] 

Izsakās par Priekules vidusskolas 
- padziļnātajiem mācību priekšmetiem; 
- vidusskolas posmu; 
- bijušo vadību un iepriekš izteiktajām sūdzībām. 

 
Uzdod jautājumu un noskaidro par sagatavoto 
lēmumprojektu, par 2023./2024.m.g. priekšmetiem un 
padziļinātajiem mācību kursiem. 

Kristers Andersons 
 
 
 
 

Kristers Andersons aicina un Ginta Kampare precizē par 
- Priekules vidusskolas posma regresiju; 
- veikto aptauju (anketēšanu); 
- skolas padomes pārstāvja dalību š.g.marta 

Izglītības un sporta komitejas sēdē ; 



 
 
 
 
 
 
 
Ginta Kampare 
Andrejs Radzevičs 
Andris Razma 
[no 00h 18m 38s līdz 00h 33m 30s] 

- lēmumprojektā norādīto par STEM jomas 
priekšmetiem; 

- sarunām, kas bijušas ar skolotājiem un vecākiem; 
- skolēnu skaita nokomplektēšanu. 
- lēmumprojektā nenorādīto Izglītības un zinātnes 

ministrijas skolas pieejamības terminu 
 
Sarunā, savstarpējās diskusijās un debatēs iesaistās 
Ginta Kampare, Kristers Andersons, Andrejs Radzevičs 
un Andris Razma. 

Andrejs Radzevičs 
Linda Gūža 
[no 00h 33m 55s līdz 00h 35m 28s] 

Uzdod jautājumu Gintai Kamparei un noskaidro par 
nākontes finansējuma piešķīrumu Priekules skolai. 

Andrejs Radzevičs 
[no 00h 35m 30s līdz 00h 44m 41s] 

Aicina klātesošos izteikt savu viedokli par lēmumprojektu. 
 
Par lēmumprojektu izsakās Madara Jansone, Aivars 
Priedols, Andris Razma, Kristers Andersons, Linards 
Tiļugs, Ginta Kampare. 

Kristers Andersons 
[no 00h 44m 44s līdz 00h 56m 49s] 
 

- Izsaka argumentus pret Priekules vidusskolas 
reorganizāciju; 

- Norāda par lēmumprojektā neiekļautām un 
iekļautām lietām,  

- Aicina nereorganizēt Priekules vidusskolu, bet 
reorganizēt Vaiņodes vidusskolu. 

Linards Tiļugs 
Ginta Kampare 
[no 00h 56m 51s līdz 01h 03m 36s] 

Izsakās par Kristera Andersona izteikto argumentāciju. 

Kristers Andersons 
Ginta Kampare 
Linards Tiļugs 
[no 01h 03m 37s līdz 01h 06m 21s] 
 

- Uzdod jautājumu Gintai Kamparei un noskaidro 
par lēmumprojektā neiekļautām izmaksām. 

 
Diskusija par skolas vecāku padomes atbalstu skolas 
vadībai. 

Laila Roga 
[no 01h 06m 27s līdz 01h 15m 55s] 
 

- Izsakās par jautājumu pēc būtības,  
- Vērš uzmanību uz reālajiem faktiem un 

apstākļiem. 

Andrejs Radzevičs 
Ģirts Osis 
[no 01h 15m 56s līdz 01h 29m 30s] 

Izsakās par sagatavoto lēmumprojektu un esošajiem 
apstākļiem. 

Līga Svara 
[no 01h 37m 35s līdz 01h 39m 10s] 

Izsakās par sagatavoto lēmumprojektu. 

Linda Gūža 
Ginta Kampare 
Andrejs Radzevičs 
[no 01h 39m 30s līdz 01h 44m 05s] 
 

Diskusija par Priekules vidusskolas posmu, tās 
noteikšanu kā pieejamības skolu un tai piešķiramo 
finansējumu. 



 
 

Andrejs Radzevičs  Izsaka 1.priekšlikumu: Papildināt lemjošu daļu ar 
punktu sekojošā redakcijā "Paredzēt, ka Priekules 
vidusskola (vai cits nosaukums) saņem ne mazāk kā 
80 (astoņdesmit ) procentu no programmas investīciju 
plāna 3.1.1.5.i “Izglītības iestāžu infrastruktūras 
pilnveide un aprīkošana” īstenošanā, kuru paredz 
Ministru kabineta 2022.gada 4.oktobra noteikumi 
Nr.619 “Eiropas Savienības Atveseļošanas un 
noturības mehānisma plāna 3.1.1.5.i investīcijas 
“Izglītības iestāžu infrastruktūras pilnveide un 
aprīkošana” īstenošanas noteikumi”. 
Dienvidkurzemes pašvaldības saņemamā 
finansējuma. 

 

Par 1.priekšlikumu balso: 
"par"  -  

4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, 
Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Aivars Priedols) 

Nolemj: 1.priekšlikums atbalstīts. 

 
 

Andrejs Radzevičs  Izsaka 2.priekšlikumu: Lūgt iekļaut lēmumprojektu 
izskatīšanai 2024.gada 30.maija domes sēdes darba 
kārtībā. 

 

Par 2.priekšlikumu balso: 
"par"  -  

5 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, 
Linards Tiļugs, Aivars Priedols) 

"pret" -  nav 

"atturas" -   nav 

Nolemj: 2.priekšlikums atbalstīts. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
4 (Andris Jankovskis, Aivars Priedols, Laila Roga, Linards 
Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Andrejs Radzevičs) 

NOLEMJ: 
Virzīt tālāk lēmumprojektu “Par vidusskolu tīkla 
sakārtošanu” ar labojumiem uz domes sēdi.  

 



Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 49m 18s 

 
 
 

 
 
 
 

3.§ 
Par Madaras Jansones iecelšanu par Priekules vidusskolas direktori 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 01h 49m 23s 

Andris Jankovskis 
[no 01h 49m 57s līdz 01h 50m 22s] 

- Ziņo par Madaras Jansones iecelšanu par 
Priekules vidusskolas direktori. 

- Aicina Madaru Jansoni ar sevi iepazīstināt 
klātesošos. 

Madara Jansone 
[no 01h 50m 23s līdz 01h 51m 53s] 

Izsakās un iepazīstina ar sevi. 

Andrejs Radzevičs 
[no 01h 51m 26s līdz 01h 54m 04s] 

Izsakās par konkursa komisijas vērtēju, kā arī nākotnē 
aicina skolas kolektīvu un skolas padomi sniegt atbalstu 
izvēlētajai Priekules skolas direktorei. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
5 (Andris Jankovskis, Aivars Priedols, Andrejs Radzevičs, 
Laila Roga, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Virzīt tālāk lēmumprojektu “Par Madaras Jansones iecelšanu 
par Priekules vidusskolas direktori” uz domes sēdi.  

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 54m 45s 

 
 
 

4.§ 
Informatīvs jautājums par apbalvojuma piešķiršanu izglītojamajiem par iegūtu 

godalgotu 1.,2.,3. vietu valsts mēroga sporta sacensībās (Pašvaldības Nolikuma 
“Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības izglītības iestāžu talantīgo izglītojamo 

finansiālo atbalstu” 6.6. punkts). 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 01h 54m 48s 



Andrejs Radzevičs 
[no 01h 54m 48s līdz 01h 56m 06s] 

Izsakās par saņemtajām sūdzībām par apbalvojuma 
piešķiršanu izglītojamajiem par iegūtu godalgotu 1.,2.,3. 
vietu valsts mēroga sporta sacensībās (Pašvaldības 
Nolikuma “Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
izglītības iestāžu talantīgo izglītojamo finansiālo atbalstu” 
6.6. punkts). 

Andis Ādiņš 
[no 01h 56m 07s līdz 01h 58m 23s] 

Ziņo par apbalvojuma piešķiršanu izglītojamajiem, tās 
saņemšanu un Sporta pārvaldes nolikumā noteikto. 

Ginta Kampare 
[no 01h 58m 28s līdz 02h 01m 04s] 

Izsakās un papildina Anda Ādiņa ziņojumu. 

Andrejs Radzevičs 
 
Andis Ādiņš 
Ginta Kampare 
Andris Jankovskis 
[no 02h 01m 05s līdz 02h 11m 27s] 

- Vērš uzmanību uz nolikumu un domes 
noteikumiem. 

- Izvēršas savstarpējā diskusija par nolikumu un 
domes noteikumu ievērošanu.  

- Tiek sniegts Anda Ādiņa un Gintas Kampares 
skaidrojums par situāciju. 

 
 

Aivars Priedols plkst.17:16 pieceļas, atvadas no visiem un dodas prom no komitejas 
sēdes, pametot telpu. 

 
 

Andrejs Radzevičs  Izsaka priekšlikumu: Sagatavot līdz 30.10.2024 Izglītības 
un Sporta pārvaldei precizētu apbalvošanas kārtību. 

 
 

Par priekšlikumu balso: 
"par"  - 

3 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Linards 
Tiļugs) 

""pret" -  -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  2 (Aivars Priedols, Laila Roga) 

NOLEMJ: Priekšlikums atbalstīts. 

 
 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  3 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

“NEPIEDALĀS” - 2 (Aivars Priedols, Laila Roga) 

NOLEMJ: 
Sagatavot līdz 30.10.2024 Izglītības un Sporta pārvaldei 
precizētu apbalvošanas kārtību. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 02h 15m 43s 



 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
#PARAKSTITAJA1_AMATS#
 #PARAKSTITAJA1_VA
RDS# #PARAKSTITAJA1_UZVARDS# 
 
Komitejas sekretārs Agnese Retere 
 


